
  
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 14.10. 2015 

Místo konání: DM SPŠS Sosík  

Předsedající: Jan Štrobl  

Zapisovatel: Nicola Kyjevská  

 
 

Přítomní členové Představenstva: Štrobl Jan, Kyjevská Nicola, Hrbek Matouš, 

Jíška Martin, Pokorný Tomáš 

Přítomní hosté: Kadavý Jan  

 
 

Program schůze: 

Zápis ze schůze: 

1.Schválení zápisu z minulé schůze (já, Nikča -zápis je zaslán v  

příloze) 

2. Burza skript (Martin, já) 

3. Určení akcí SVALu (já, Léňa) 

4. Týden biomedicíny (já, Danča, Léňa, Tomáš) 

5. Shrnutí situace SU (Nikča) 

6. Vytvoření diplomu pro speciální členství (já, Danča) 

7. Odpuštění členských příspěvků (všichni) 

8. Situace a potřeby na DM SPSŠ (Martin, Tomáš) 

9. Situace a potřeby na GDM (Lukáš, Matouš) 

10. Různé + poschůzové pivo 

 

 



  
 

9. Situace a potřeby na GDM (Lukáš, Matouš) 

Problém s připojením na GDM, není pokrytí sítí po celém gdm, kvůli odchodu kokosu 

z gdm. Vyřeší se jak je možnost pokrytí na gdm. 

 

Matouš Hrbek, předává stížnosti od studentů (25 studentů) internet nefunguje, je 

pomalý, žádají snížení poplatků. Návrh rekultivace sítě na gdm, od firmy cca 50 000,-  

Zástupci z GDM dostali možnost vypracovat návrh na konkurz firem, ocenění a poté 

se uskuteční schůze. Zjistit vlastníka rozvodů na gdm, řešení o koupi sítí Kokosu 

(nikdo neví, ani Fořtová). David 777 070 742 

Zkusit zajít za děkanem, zda je možná podpora a právě vyřešit použití sítových kabelu, 

které jsou stávající. Řešení: požádat Bečku o darovací smlouvu zbytku připojení na 

gdm, aby bylo možné manipulace.  

 

Problém s Kristin: nepřipojuje lidi- odkázáni na Tomáše Kukrála 

Lan kabely a papíry do tiskárny – koupit a pak se to proplatí 

koupení dvou jednoruček  

 

Určení jednoho člověka, který bude řešit komunikaci s IT FBMI – Tomáš Pokorný. 

Dořeší se na schůzce s Martinem Matějkou dne 14.10. 2015.  

 

1.Schválení zápisu z minulé schůze (Jan Štrobl, Nicola Kyjevská) 

Schválení zápisu (6:0:0) 

3. Určení akcí SVALu (já, Léňa) 

Odsouhlasení akcí vedené Svalem: Setkání vedení se studenty v 9. týdnu ZS a 9. týdnu 

LS, prvák party 2016 

bude zaslán seznam členů Svalu  

2. Burza skript (Martin, já) 

všechno v pohodě, všichni spokojený  

4. Týden biomedicíny (já, Danča, Léňa, Tomáš) 

všechno v pohodě, peníze vyšly, dárek pro děkana zaplatí Bion (6:0:0)  

5. Shrnutí situace SU (Nikča) 

6. Sosík- společenka uklizená, zprovozněná tiskárna, tiskne, zprovoznění tisku 

Členové sportovního výboru: Knedlík, Doseděl, Řezníková 

7. odpuštění členských příspěvků:  

odpuštění představenstva (6:0:0)  

Pavel Spurný plné členství (6:0:0) 

Jan Kadavý plné členství (6:0:0) 

Petr Knedlík sportovní členství (6:0:0) 

 



  
 

Potřeby Sosíku:  

 

počítač pořízen, společenka uklizena, záloha dokumentů na počítači ve společence, 

umyli banner 

 

 


